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Zápis z 18. zasedání    

Kontrolního výboru Zastupitelstva města Břeclavi 
Č.j. :       MUBR  33884/2025 UIA  

Sp. Zn.: MUBR-S    10294/2025 UIA 

MÍSTO JEDNÁNÍ  Město Břeclav, nám. T. G. Masaryka 3, 690 02 Břeclav 

DATUM JEDNÁNÍ 12.03.2025 

HODINA 
ZAHÁJENÍ 

 16:03 
HODINA 
UKONČENÍ 16.50 

DOBA 
PŘERUŠENÍ X 

PŘÍTOMNI 

 

Povinní účastníci Hosté 

Ing. Tomáš Frýdek   X   

Libor Helešic O   

Bc. Petr Holobrádek N   

Vít Jonáš X   

Olga Kelemenová X   

Vít Kouřil X   

Ing. Luboš Krátký  X   

Bc. Karel Kříž, LL. M. – příchod 16.08 X   

Ing. Martin Marták   X   

Ing. Dana Šebestíková – tajemnice KV X   

X – přítomen     N – nepřítomen     O – omluven     Z – delegován zástupce     D – distančně  

PŘEDSEDA  Olga Kelemenová 

MÍSTOPŘEDSEDA  Bc. Karel Kříž, LL. M. 

ZAPISOVATEL Ing. Dana Šebestíková 

OVĚŘOVATEL 
ZÁPISU 

 Ing. Martin Marták  

 

PROGRAM ZASEDÁNÍ 

1. Zahájení a prezence 

2. Činnost komisí RM 

3.  Různé 

4. Závěr 

 

ZÁZNAM JEDNÁNÍ 

Č. ŘEČNÍK TYP PROJEDNÁVANÉ TÉMA 

1.   Zahájení a prezence 

1.1. Kelemenová informace 

Předsedkyně zahájila zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva města 
Břeclavi v 16:03 hodin s tím, že zasedání bylo řádně svoláno, konstatovala 
přítomnost nadpoloviční většiny členů výboru a omluvila nepřítomnost 
L. Helešice.   

1.2. Kelemenová informace Předsedkyně určila za ověřovatele zápisu z tohoto zasedání Ing. Martáka. 

1.3. Kelemenová informace 
Předsedkyně jmenovala zapisovatelkou tajemnici kontrolního výboru Ing. 
Šebestíkovou. 

1.4. 

Kelemenová dotaz 
Předsedkyně se zeptala, zda má někdo připomínky k zápisu z minulého 
jednání. Připomínky neměl nikdo. 

Kelemenová návrh Navrhla schválit zápis z 17. zasedání kontrolního výboru ze dne 22.01.2025 

členové  hlasování 5 pro, 0 proti, 1 zdržel se (počet přítomných 6) 

Kelemenová závěr Zápis byl schválen. 
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1.5. 

Kelemenová návrh 

Předsedkyně navrhla upravit program navržený v pozvánkách na toto 
zasedání, a to vynecháním bodu č. 3, vzhledem k nepřítomnosti L. Helešice, 
a tento projednat až na příštím zasedání.  

1. Zahájení a prezence 

2. Činnost komisí RM 

3. Usnesení ZM – prodej pozemku  

4. Různé 

5. Závěr 

  16:08  Na zasedání se dostavil Karel Kříž, počet členů je 7. 

Kelemenová návrh 

Požádala o schválení programu: 
1.  Zahájení a prezence 

2. Činnost komisí RM 

3. Různé 

4. Závěr 

členové hlasování 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se (počet přítomných 7) 

Kelemenová závěr Program byl schválen. 

2.   Činnost komisí RM 

2. 

Kelemenová informace Toto téma otevřel Ing. Krátký na ZM a předala mu slovo.  

Krátký návrh 

Stručně informoval o vyžádaných podkladech, je vydán Jednací řád komisí 
Rady města Břeclavi, ale vlastní činnost komisí není upravena žádným 
předpisem. Navrhuje podívat se na činnost jednotlivých komisí, jak často se 
schází. Provést kontrolu. 

členové diskuse 

Kouřil: u výborů ZM je jejich zřízení a činnost upravena zákonem. Komise jsou 
v pravomoci RM, která určuje, jaké komise zřídí.  Činnost komisí je výlučně 
podle určení RM, nejsou žádné zákony ani předpisy. Nemají co porušovat, i 
kdyby nefungovaly. KV zde nemá co kontrolovat. 
Jonáš: KV již kontrolovat usnesení RM o vytvoření komisí, kdy členové měli 
být jmenováni podle stanoveného klíče, který však nebyl písemně definován. 
Bylo to uzavřeno bez usnesení KV.  
Kouři: vždy byla určená tabulka, kam jednotlivé strany nominovaly své 
zástupce. 
Jonáš: inicioval předchozí kontrolu, protože členové jejich strany měli zájem o 
zapojení do sportovní komise, ale nebyli vybráni. 
Krátký: Chtěl by se podívat na činnost jednotlivých komisí, jak často se komise 
schází. 
Marták: Komise jsou poradní orgán RM, KV by neměl radit poradním orgánům 
rady. 

  16:20  Zasedání opustil Ing. Krátký, počet členů je 6. 

členové diskuse 

Marták: složení komisí je politickým rozhodnutím. 
Frýdek: téma kontrolnímu výboru nepřísluší, zmínil své zkušenosti z činnosti 
předsedy komise rozvoje a územního plánování. 
Jonáš: navrhuje bod ukončit bez usnesení kontrolního výboru, jako u 
předchozí kontroly komisí RM. 
Kelemenová: také souhlasí s uzavřením tohoto bodu. 
Kouřil: KV může kontrolovat pouze dodržování zákonů, a ne politické 
rozhodnutí orgánů zvolených ve volbách. Pokud RM rozhodla zvolit tyto 
komise, nemůžeme posuzovat její rozhodnutí. 
Frýdek: hodnotíme plnění usnesení, nerozhodujeme, jestli usnesení bylo 
správné nebo ne, s výjimkou toho, kdy by došlo k porušení zákona. Což 
v tomto případě není. 

Kelemenová  závěr 
Nebyl shledán důvod provést kontrolu činnosti komisí rady města. Bod je 
uzavřen bez usnesení kontrolního výboru. 

3.   Různé 

3.1. 

Kouřil návrh Neměl by kontrolní výbor vytvořit roční plán kontrolní činnosti? 

Kelemenová závěr 
KV se zabývá aktuálními usneseními RM a ZM, plánovat s předstihem 
nebudeme. 

3.2. 
Kříž návrh 

Navrhuje ke kontrole zábor veřejného prostranství, jak je povolován. Měl potíže 
s průjezdem plošiny u podchodu ve městě, kde je vytvořena kavárna. 

členové diskuse Kelemenová: jde o soukromý pozemek. 
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Frýdek: v minulosti mi bylo vysvětleno, že i soukromé pozemky sloužící jako 
veřejné prostranství musí zachovat průjezdnost. 
Jonáš: jde o téma pro kontrolní výbor 
Kelemenová: paní Mutinová vám poskytne informace 
Frýdek: také by měl zájem o tuto informaci 

Kelemenová závěr 
Tajemnice pošle dotaz na ekonomický odbor, jak je to s veřejným 
prostranstvím, když jde o soukromý pozemek. Jaké jsou tam omezení, jaká je 
možnost záboru tohoto pozemku, jaké má město možnosti. 

3.3. 
Jonáš návrh 

Na 52. zasedání RM dne 29.01.2025, bod č. 26 - odkoupení vybavení KD ve 
Staré Břeclavi. Odkup za 378 tis. Kč. Navrhuje se na to podívat, jak se došlo 
k celkové částce. Poslat přílohu, jakým způsobem proběhlo ohodnocení, jestli 
byl znalecký posudek.  Dále je tam odkup studny a zavlažovacího systému. 

Kelemenová závěr Tajemnice pošle podklady k tomuto materiálu. 

4.   Závěr 

4.1. Kelemenová informace 
Termín příštího zasedání kontrolního výboru byl stanoven na středu 
30.04.2025 v 16.00 hodin a následující zasedání 11.06.2025.  

4.2. Kelemenová závěr Předsedkyně ukončila 18. zasedání kontrolního výboru v 16:50 hodin. 

 

ÚKOLY Z PŘEDCHOZÍCH ZASEDÁNÍ 

ID. ÚKOL. POPIS ÚKOLU ODPOVÍDÁ TERMÍN 
KOMENTÁŘ 

/ STAV 

1. 
Usnesení 

ke 
kontrole 

Členové kontrolního výboru se podívají na zaslaná 
usnesení rady města a vyberou usnesení vhodná 
pro kontrolu kontrolním výborem. 

Členové KV průběžně V ŘEŠENÍ 

2. 
Poslat 

materiály 
Tajemnice KV pošle členům KV chybějící usnesení 
s RM (poslední 45). 

Šebestíková 11.02.25 SPLNĚNO 

 

ÚKOLY  

ID. ÚKOL. POPIS ÚKOLU ODPOVÍDÁ TERMÍN 
KOMENTÁŘ 

/ STAV 

1. 
Poslat 

materiály 
Tajemnice pošle členům KV podklady k záboru 
veřejného prostranství na soukromém pozemku. 

Šebestíková 30.04.25  V ŘEŠENÍ 

2. 
Poslat 

materiály 
Tajemnice pošle členům KV  materiály k 52. RM 
bodu č. 26 – odkup vybavení KD Stará Břeclav. 

Šebestíková 30.04.25  V ŘEŠENÍ 

 

PŘÍLOHY  

SOUBOR POPIS OBSAHU 

1. Prezenční listina 

Olga Kelemenová 
předseda kontrolního výboru 

Ing. Martin Marták  
ověřovatel zápisu 

Ing. Dana Šebestíková 
zapisovatel 

Břeclav     


